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Kring De Oude IJssel 

 

Notulen Algemene ledenvergadering  Kring de Oude IJsselstreek 
Woensdag 16 oktober 2024, inloop vanaf 19:45 uur, start 20.15 uur 

Locatie: Rijvereniging en Ponyclub de Grensruiters, Kalverweidendijk 17a, 7091 HP Dinxperlo 

Aanwezig: zie aanwezigheidslijst. Afmeldingen uit het bestuur: - Uit de verenigingen: Leonie v. 

Breukel (Boleemhoeve), Liesbeth Bruggemans (RV de Baerleruiters), Liz (Stille Wald) 

  

Notulen ALV 16-10-2024 

1. Opening: 

Stephanie opent de vergadering 20.10. De drankjes zijn op kosten van de kring. Er gaat 

een aanwezigheidslijst rond.  

 

2. Notulen van de laatste ledenvergadering (bijgevoegd als bijlage)  

Er zijn geen opmerkingen over de notulen. De notulen zijn goedgekeurd, met dank aan de 

Notulist.  

 

3. Ingekomen stukken:- geen 

 

4. Mededelingen vanuit de kring, regio en KNHS. 

Mededelingen vanuit de kring:  

• BHV: Stephanie komt nog even terug op het punt BHV, een Bhv’er is verplicht en de 

goedkoopste optie is online (eventueel via vakantieveiling bijv.) 

• Budget voor activiteiten: Marleen geeft aan dat er geen of vrijwel niet gebruik van 

het budget voor activiteiten wordt gemaakt. Denk er aub aan als vereniging dat je 

dit budget kunt aanvragen door het invullen van het formulier. 

• Walsruiters: Er wordt door aangegeven dat de vereniging de Walsruiters is gestopt 

en ontbonden per 01-10-2024 

Gelijk trekken kring regelementen: De komende maanden worden er gesprekken 

gevoerd over het gelijk trekken van de regelementen over de kringen omdat ook de 

locaties gedeeld worden. Verdere info volgt in de voorjaars ALV. 

Mededelingen vanuit de regio: (Inge) 

• Springen: vanaf 1.20 m is vrije inschrijving. Tevens wordt zowel op de selecties 

springen als op de regio kampioenschappen de format van de rijstijlrubrieken 

gewijzigd. De nieuwe formule wordt art. 280 lid 5d, dit houdt in dat het 

basisparcours op rijstijl wordt verreden en de barrage op tijd.  

• Statuten: 15 oktober was de laatste gelegenheid om je als vereniging aan te 

melden. Als je dit gedaan hebt dien je betreffende stukken voor 1 november aan te 

leveren. Het ondertekenen zal plaats vinden op 28 November.  

• Regio kampioenschappen: de Kampioenschappen zullen plaatsvinden op het 

terrein van de KNHS te Ermelo in het 1ste weekend van juli. Dit betekend dat de 

laatste selectie voor 15 juni verreden moet worden en de 1 na laatste selectie 

uiterlijk 30 mei verreden moet zijn. De kampioenschappen zullen verreden worden 

op vrijdag, zaterdag en zondag.  

• ALV Regio Gelderland en Flevoland: 12 november 20.00 te Lathum.  
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5. Begroting (Marleen) 

De kring is financieel gezond. Verder staan er op de begroting de vaste kosten.  

Voor volgend jaar berekenen we de kringafdracht weer, dit wordt gedaan op basis van de 

ledenaantallen die vastgesteld zijn op 31-12 van het voorgaande jaar door de KNHS. Dit 

betekend dat de ledenafdracht voor de kring in 2025 zal worden bepaald op basis van de 

leden op 31 december 2024. De vergadering is hiermee akkoord.  

Bankkosten kosten 5 euro per overschrijving dus mocht iemand een andere optie weten om 

toekomende kosten te verlagen, graag laten weten! 

6. Modelstatuten: zie mededelingen vanuit regio. (Stephanie) 

7. Bestuur: 

Er wordt door Ingrid en Stephanie afscheid genomen van Inge en Marleen. Daarnaast 

wordt door Stephanie aangegeven dat er nog nieuwe bestuursleden gezocht worden.  

 

8. Samenwerking verenigingen & kringen: (Inge) 

Er is geen nieuws over samenwerkende verenigingen binnen de kring. 

Samenwerking Kringen:  

Kring Achterhoek Oost en Rivierenland Oost hebben gevraagd of ze mogen 

samenwerken. Paardensport centrum Vragender is gestopt waardoor Achterhoek Oost op 

zoek is naar een locatie. Iedereen kring houdt wel zijn eigen kringkampioenen alleen de 

selectiewedstrijden zijn samen.  

Vraag: In hoeverre kan er dan voor het springen nog flexibel gestart worden? 

Waarschijnlijk worden de springwedstrijden wel voller omdat er natuurlijk minder 

wedstrijden komen. Voor alsnog zijn echter geen geluiden dat het overvol kan zitten, 

maar de clubs geven aan vooral erg blij te zijn om extra starts te krijgen.  

 

Het samenvoegen van kringen waren jullie voorafgaand niet heel enthousiast over. 

Echter wordt er wel vanuit het bestuur aangenomen dat een eventuele samenwerking 

met Achterhoek Oost eventueel bespreekbaar zou zijn omdat er veel overeenkomsten 

zijn. wel goed zou komen er binnen de kringen veel overeenkomsten zijn. Voor ons als 

kring zou dat niet veel invloed hebben omdat Achterhoek Oost maar zeer beperkt locaties 

heeft en gebruik zou moeten maken van de locaties binnen Kring de Oude IJssel.  

Vraag: In hoeverre worden de beperkte locaties binnen onze kring een probleem? 

Ruiters zijn heel veeleisend. Verenigingen zien daardoor soms af van het organiseren van 

selectie wedstrijden. Als de ruiters minder veeleisend zijn dan zijn er ruim voldoende 

locaties.  

 

Outdoor 2024, weinig problemen/opmerkingen gekregen. Significant minder klachten dan 

vorig jaar. Dus in die zin is het volgens het bestuur een prima outdoor seizoen geweest.  
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9. Selectie seizoen: (Andre) 

a. Evaluatie outdoor 2024 

Outdoor 2024, weinig problemen/opmerkingen gekregen. Significant minder klachten dan    

vorig jaar. Dus in die zin is het volgens het bestuur een prima outdoor seizoen geweest.  

 

b. Vooruitblik indoor 2024-2025 (huldiging kampioenen) 

    Huldiging kampioenen vrijdag 10 januari, onder voorbehoud. 

c. Planning outdoor 2025 

Is er nog behoefte aan een planningsavond? Dit kan eventueel online. Er wordt 

aangegeven dat hier geen behoefte aan is.  

Graag wel op tijd de selecties doorgeven, want de regio wordt er ook streng op. Voor 15 

november doorgeven, mocht het kunnen dan graag nog één week eerder want dan is 

er speling. 

10. Aanpassen reglementen (bijgevoegd als bijlage) (Stephanie) 

Er is vorige ALV goedkeuring gegeven voor het aanpassen van de reglementen. Hier zijn 

geen opmerkingen over.  

Vraag:  worden de instructies voor Selectiewedstrijden gebruikt? JA 

11. Volgende ledenvergadering: 

Voorstel 16 april 2025, voorstel is akkoord. De Gompert te Hengelo (gld) heeft zich 

aangeboden als locatie.  

 

12. Rondvraag: 

Mail Jury’s. de mail volgt z.s.m. met een shared file.  

Vraag: Hoe ziet de KNHS het toekomstige bestaan van verenigingen? 

Verenigingen bestaan onder de KNHS. De toekomst van de vereniging ligt echt bij de 

vereniging zelf. Er zijn stoppende verenigingen bekend en ook samenwerking tijdens lessen 

tussen verschillende buurtverenigingen vinden plaats.  

Er zijn verenigingen bekend die minder activiteiten organiseren door een gebrek aanb 

vrijwilligers. Ook het vinden van bestuursleden is niet altijd eenvoudig. Dit is een 

probleem dat meerdere verenigingen en de kring herkennen.  

Vraag: Raboclubsupport organiseert workshops. Is hier vaker voor aangemeld en wat is 

de feedback? Er wordt weergegeven dat op het moment je weinig leden hebt dit niet heel 

rendabel is.  

 

13. Sluiting: (Stephanie)  

De Vergadering wordt gesloten op 20.58, dank aan alle aanwezigen voor jullie komst! 

 


